
Agenda Jeugdraad 29 maart 2019 
 
Aanwezig:  
- Oscar Van Geet 
- Arno Coopman 
- Dré Vanhoucke 
- Britney Debruyne 
- Esther Hennebert 
- Jens De Muynck 
- Kenzo Bedert, voorzitter 
- Lode Maesen, secretaris 

 

1. Stand van zaken nieuwbouwproject / tijdelijk gebruik Chirolokaal 
Momenteel beraadt het studie- architectenbureau zich over het budget van de 
stad. Binnenkort zitten alle partijen opnieuw samen om het voorstel van de 
architecten te bespreken.  
Tijdens de bouwperiode zal de jeugddienst verhuizen naar het Chirolokaal. Er 
komt een bijkomende vraag om ook tijdelijk de kinderopvang op deze site in te 
richten. Hiervoor zullen we een overleg plannen met Jeugddienst en de Chiro. 
 

➢ Wat betreft de invulling van de speelpleinwerking in het Chirolokaal zal 
er moeten gezocht worden naar een alternatief lokaal voor de 
voorbereiding van het zomerkamp.  

  
2. Subsidies / kampvervoer 

Na de vorige jeugdraad zijn er vragen gekomen over de subsidie die toegekend 
werd aan het jeugdhuis en tijdelijk, sedert de stopzetting van het jeugdhuis, 
werd verdeeld onder de jeugdbewegingen. Vanuit de jeugddienst werd aan het 
college voorgesteld om extra financiële middelen te voorzien voor een opstart 
van een stedelijke jeugdwerking (potentieel jeugdhuispubliek). Gezien het opzet 
werd voorgesteld aan het college om de jeugdhuissubsidie ook mee in te zetten. 
Het college moest immers ook elk jaar toestemming geven om die subsidie 
tijdelijk te verdelen onder de jeugdbewegingen. Deze werkwijze werd reeds een 
eerste maal voorgesteld in de jeugdraad van 5 december 2018 en uitgebreider 
op de jeugdraad van 8 februari 2019.  
Er werden vragen gesteld bij het bedrag die ingezet wordt voor de stedelijke 
jeugdwerking en het grote verschil met de subsidies voor de jeugdbewegingen. 
De Jeugddienst begrootte (slechts een raming) het bedrag voor deze werking 
die zal aangewend worden in samenspraak met de jongeren zelf, de stuurgroep. 
Het is moeilijk om de middelen van een stedelijke dienstverlening te vergelijken 
met de subsidies voor een jeugdbeweging. 
Bij dit punt werden ook de vragen gesteld bij de werking van de VZW die de 
gebouwen van de Chiro beheert. Kunnen er middelen van deze VZW terug naar 
de Chirowerking komen ter ondersteuning van verschillende kostenposten.  
 
Op de vorige jeugdraad werd door de Scouts geopperd dat de kampsubsidie de 
hoge kost van het kampvervoer lang niet meer dekt, ofwel zou de toelage 



opgetrokken kunnen worden ofwel op een andere manier aangepakt worden. 
Een container vanuit de stad zou een optie kunnen zijn. Een container zou een 
goeie aanvulling zijn maar zeker niet voldoende. De Jeugddienst zal de 
mogelijkheden onderzoeken.  

  
3. Planning 2019 jeugdraad 

➢ 14 augustus: openluchtcinema 
➢ 18 oktober: dag van de jeugdbeweging 

 

4. Agenda 2019 jeugdbewegingen 
➢ 7 april paaseierenraap 
➢ 29 juni pasta-avond 
➢ 14 augustus: openluchtcinema 
➢ 1 september: pick-nick in het park 
➢ 18 oktober: dag van de jeugdbeweging 
➢ 19 oktober: bivakavond jongens en meisjes 
➢ 31 oktober: halloween 

 

5. Vrijwilligers jeugddienst 
Bij verschillende evenementen of activiteiten is er extra ondersteuning nodig. 
Het zou handig zijn om ook bij de jeugddienst een team van vrijwilligers aan te 
leggen. We hebben o.a. al vrijwilligers nodig voor de buitenspeeldag en voor 
het mobiele speelplein. De jeugdraad raadt aan om wanneer nodig een oproep 
te lanceren.  
Arno en Britney zouden al kunnen ingezet worden op de buitenspeeldag op 
24/4. 
 

6. Organisatie openluchtcinema 14/8/2019 
- Dit evenement zou wel een meer catchy naam kunnen gebruiken. 
- Hoe bepalen we de filmkeuze? 
- Blijft de opstelling en het concept zoals vorig jaar? 

  
 Wegens tijdsgebrek werd dit agendapunt niet behandeld.  
 

7. Stand van zaken herbruikbare bekers 
Op de vorige jeugdraad kwam het klimaatthema aan bod. De jeugdraad koos 
ervoor om effectieve acties te ondernemen. De opkuisactie van de stad was de 
start. Ondertussen werd ook een overleg gehouden tussen verschillende 
stadsdiensten over de invoering van herbruikbare bekers. Er zal binnenkort een 
voorstel gedaan worden aan het college van burgemeester en schepenen die 
dan de beslissing moeten nemen.  
 

8. Overleg jeugdraad Kortemark 
De jeugdraad van Kortemark verblijft een weekend in Nieuwpoort en vroeg naar 
een samenkomst met de jeugdraad van Nieuwpoort. Beide jeugdraden stelden 
zich aan elkaar voor en wisselden ervaringen en vragen uit.   
 



9. Varia 
- Samen studeren. De schepen zal de vraag lanceren via sociale media. Aan 

de hand van de respons zullen we beslissen hoe of als we dit zullen 
aanpakken. De Jeugdraad is van mening dat er enerzijds niet heel veel 
studenten in Nieuwpoort zijn en dat de meeste studenten verkiezen om 
ofwel op kot ofwel thuis te studeren. Ze zijn het initiatief genegen maar 
twijfelen over de vraag. Het is een goed idee om het initiatief te lanceren en 
de respons af te wachten.  

- Instagram van de jeugdraad wordt positief onthaald. 
- Voorstel om een initiatief op te starten rond Gsport 
- Voorstel om een skatecontest te organiseren in september 
- Voorstel om een vorming te organiseren tot gemachtigd opzichter 
- Voorstel voor een paaseierenraap van de jeugdraad 
- Er zouden geruchten zijn dat jeugdbewegingen voortaan zullen moeten 

betalen voor het maken van copies en voor hun printwerk. Tot op heden 
kreeg de jeugddienst nog geen instructies hieromtrent.  

- De voorzitter wil de boekhouding automatiseren zodat het overzichtelijk 
wordt. Hiervoor wordt afgesproken met de penningmeester.  

- Een pluim voor de organisatie van de opruimactie van de stad.  
 

  


